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Адрес Royal Glassworks, Ltd. 
Panská 158 
472 01 Doksy

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Production focuses on two basic types of copies of historical glass based upon originals in museum collections, and colored glass from free hand
made according to the own author`s designs. Both small-scaled series and large business deliveries are offered, particularly for sales abroad.
Individual commissions for production of smaller collections, such as those intended as state gifts, corporate gift collections, and souvenirs for
International symposiums, are also available. The line of historical glass includes exact copies and free replicas from the age of antiquity to the
Secession period. Greenish, so called forest glass typical of the work from Antiquity and the Middle ages is being produced, as well as crystal glass
with Renaissance enemal painting and Baroque engravings.

Company Profile of Royal Glassworks, Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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